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  5פרטיכל ועדת מכרזים מס' 

 בחדר ישיבות 8/7/24מישיבת הועדה שהתקיימה בתאריך 

 משתתפים:

 יו"ר - מר יעקב קורצקי

 מ"מ יו"ר (הגיע לאחר מחצית הישיבה) -  מר מוטי גינדי

 חברה (יצאה לאחר מחצית הישיבה) - גב' קרן מקסימוב ברנדס

 חברה - גב' בת שבע אלקובי

 מוזמנים:

 מנכ"לית - גב' פרח מלך

 מבקר - מר ניסים בן יקר

 חשב הנדסה -  מר עופר בראון

 מנהל אגף נכסים - מר עינב בן יעקב

 אגף נכסים -  גב' מירב אריס

 מנהלת מחלקת קדם יסודי והגיל הרך -  גב' דנה חמרי

 ס' מנהלי למנהלת אגף חינוך -  מר רוני עזורה

 גזברות (נכחה בדקות הראשונות לישיבה) - גב' אור כהן

 מנהלת מח' הכנסות הממשלה ותחום ביטוח -  גב' רויטל הלל

 מזכירת הועדה. -  גב' לימור נסט

 יועץ חיצוני -  עו"ד דוד רן יה

 יועץ חיצוני משרד עדי הדר -  מר שמואל סרי

 יועץ חיצוני משרד ברלב - ו עו"ד עומר אליה

 בהעדר:

 חברה- גב' הדר שוייצר



 

 

 

 סדר היום:

 

 פתיחה. –רשות שימוש בנכס למתן שרותי בנק אוטומטיים ברמה"ש  – 635/23מכרז פומבי מס' 

 בפתיחת התיבה נמצאה הצעה אחת כדלקמן:

 בת שבע: מה זה השרות הזה?

עינב: מתן רשות שימוש הכוונה להציב כספומט פרטי על נכס עירוני. זה בשבטי ישראל פינת 
זה בעצם באותו המקום לכיש. תקופת החוזה במכרז הקודם הסתיימה ולכן יצאנו למכרז חדש. 

כמו המקום במכרז שהסתיים ואפשרות גם לעוד שני מקומות: קנטרי רמה"ש ורחוב יצחק אלחנן 
השיקול של פרח ושלי לתת יותר שרות לתושב ולא הכנסה יותר גבוהה  או כל מקום אחר שנבחר.

 יה. ילעיר

 סמארט שרותי כספומט מתקדמים:

 ₪ לחודש תשלום לעירייה. 1,500 –  הצבת והפעלת כספומט למכשיר אחד.1

 ₪ לחודש לכל מכשיר נוסף. 500 – בור מכשירים במיקומים נוספים .2

 ₪. 6.20.למכשיר אחד עמלה לפעולה (ועמלה זהה בכל מכשיר נוסף) 3

 ₪ 6.30. ₪3,  630. ₪2,  630. 1: אומדן

 

פתיחה. בפתיחת התיבה נמצאו  –הפעלת מעון יום לפעוטות ברמה"ש  – 692/23ז פומבי מס' רמכ
 הצעות כדלקמן: 3

 ₪ לחודש 4,100 - קרן בקר 

 ₪ לחודש 3,396 - נאות מרגלית

אין מספרים. המציע כתב: "ע"פ טבלת תמ"ת". הנושא יבדק ע"י  מעונות יום בע"מ אנאל
 הגורמים המקצועיים.

 ₪ לחודש 4,150 - 3,800 -  אומדן

מצוין כי הוצאו מתיבת המכרזים שני אומדנים. אומדן אחד ישן לגרסה הראשונית של המכרז 
המכרז  תאף הצעה ולכן האומדן לא נפתח. ואומדן נוסף שהינו תקף לפתיח אליו שלא הוגשה

 עכשו. שאותו אנו פותחיםובגרסתו הנוכחית 

 

למתן שרותי אבטחת איכות בפרויקט כביש עוקף מערבי דרומי  – 660/24מכרז פומבי מס' 
 אישור להשלמת מסמכים. –ופרויקט פארק מטרופוליני עבור עירית רמה"ש 

מספר מכרז  שעליה רשוםדוד: במעמד פתיחת תיבת המכרזים היום נמצאה מעטפה נוספת 
על גבי ההצעה  ונפתחו. שלא נפתחה לפני כשבועיים עם יתר הצעות המכרז שהיו בתיבה 660/24

והיא חתומה ע"י לימור שקיבלה אותה. אני ממליץ  08:00בשעה  18/6/24רשום כי הוגשה ב 
 ו ולהקריא אותה. כשפתחנו את התיבה לפני שבועיים זה היה ילחברי הועדה לפתוח אותה עכש

 



 

 

 

 

היה ולכן זה יכול  לאחר הרבה זמן שלא התכנסה ועדת מכרזים והיה בתוכה הרבה מאד חומר
 לקרות. 

 : הועדה מחליטה לפתוח את ההצעה שנמצאה ולהעבירה לבדיקת הגורמים המקצועיים.החלטה

 כולם בעד. –: פה אחד הצבעה

 מערך הפרוייקט 0.82% - חירם שלמה הנדסה בע"מ

הצעות ובדקנו תנאי סף  8דוד: ולעניין בדיקת שאר ההצעות במכרז זה. בפתיחת התיבה מצאנו  
ת לבקש נכשבחלקן יש חוסרים טכניים ואנו מבקשים מהועדה לאשר לנו לפנות למציעים על מ

מדובר על השלמות כמו: תעודות ניקוי מס במקור, חתימות וכו'. נפנה למציעים  מהם השלמות.
 בצורה מסודרת בכתב והם יענו לנו בכתב ולאחר מכן נגיע לישיבת הועדה עם חומרים מסודרים.

: הועדה מאשרת את בקשת הגורמים המקצועיים להשלמת חסרים טכניים בהצעות החלטה
 במכרז זה.

 כולם בעד. –: פה אחד הצבעה

 

 אישור השלמת מסמכים. –יום לקשיש רמה"ש הפעלת מרכז  – 632/23מכרז פומבי מס' 

את תנאי הסף ויש חסרים לשני מציעים.  ההצעות שנתקבלו במכרז זה ובדקנו 3: פתחנו את דוד
מדובר בחוסרים טכניים כמו: אישור ניהול ספרים, כתובת מרכז שהם מפעילים וכו'. אנו 

 מבקשים את אישור הועדה על מנת שנפנה בצורה מסודרת למציעים להשלמת החסרים.

 : הועדה מאשרת את בקשת הגורמים המקצועיים לפנייה למציעים להשלמת המסמכיםהחלטה
 החסרים.  הטכניים

 כולם בעד.    –: פה אחד הצבעה

 

לאחר בדיקתנו את תנאי הסף   ,לנו לאשר  עומר: בשלושת המכרזים הבאים אנו מבקשים מהועדה  
בהצעות, לבקש מהמציעים השלמת מסמכים כי המדובר בחסרים טכניים ולאחר שאלה יושלמו 

 שנמשיך לשלב האיכות/הראיונות.

 

מתן שרותי יעוץ הידרולוגיה, ניהול נגר, ניהול פיזי, פיתוח שטח  – 651/24מכרז פומבי מס' 
 אישור השלמת מסמכים ומעבר שלב במכרז. –ותאום מערכות עיריית רמה"ש 

עומר: בדקנו את ההצעות שנתקבלו במכרז זה ומצאנו שיש למציעים חסרים טכניים. אנו 
למציעים נימי  מבקשים מהועדה שתאשר לנו לפנות למציעים על מנת לבקשם השלמות מסמכים

.. כמו כן אנו אסמכתאות וחתימה ולמציע סוטובסקי שחסרה לו חתימהלו  ותארץ שחסר
לעבור לשלב הבא לאשר לנו מבקשים מהועדה לאחר שיושלמו המסמכים לגורמים המקצועיים 

 האיכות.בדיקת שלב 

הועדה מאשרת את בקשת הגורמים המקצועיים לפנייתם למציעים במכרז להשלמות  החלטה:
 טכניות של מסמכים ולאחר שאלה יושלמו לעבור לבדיקת השלב הבא שלב האיכות. 



 

 

 

 

 כולם בעד. –: פה אחד הצבעה

 

אישור השלמת  –מתן שרות יעוץ בתחום תנועה עיריית רמה"ש  – 650/24מכרז פומבי מס' 
 מסמכים ומעבר שלב במכרז.

הצעות במכרז זה. לאחר בדיקת תנאי הסף היו חסרים טכניים.  למציע אחמד  3עומר: נתקבלו 
סיון,  ואנו מבקשים את אישור הועדה לפנות למציע יחוסין  חסרות אסמכתאות להוכחת נ

להשלמת המסמכים החסרים וכן מבקשים את אישור הועדה לאחר השלמת החסרים לעבור לשלב  
 שלב הראיונות. - הבא במכרז

: הועדה מאשרת את בקשת הגורמים המקצועיים לפנייתם למציעים על מנת לבקש החלטה
 שלב הראיונות.הבא השלמת מסמכים ולאחר שהנושא יטופל מאשרת הועדה לעבור לשלב 

 כולם בעד. –: פה אחד הצבעה

 

מתן שרותי יעוץ מדידות לעירית רמה"ש והועדה המקומית רמה"ש   – 642/24מכרז פומבי מס' 
 אישור השלמת מסמכים ומעבר לשלב בדיקת איכות. -

מאפרו מהנדסים במכרז זה נתקלנו לאחר בדיקת תנאי הסף בחסרים טכניים אצל המציע עומר: 
כגון אישור ניהול ספרים, ניכוי מס במקור וכו'. אנו מבקשים מהועדה את אישורה לפנייתנו 

 למציעים להשלמת החסרים ולאחר מכן למעבר לשלב הבא שלב האיכות.

: הועדה מאשרת את בקשת הגורמים המקצועיים לפנייתם למציעים במכרז זה על מנת החלטה
 שישלימו את המסמכים אחרים ולאחר שאלה יושלמו למעבר לשלב שני שלב האיכות.

 כולם בעד. –: פה אחד הצבעה

 

 

 

 

 יעקב קורצקי

 יו"ר הועדה וס' ר' העיריה


